
Årsmøte i Skjepsjøen hytteforening 7. juli 2012 

 

Sted: ”Holehytta” ved nordenden av vannet. 

Helga Hole Thomesen orienterte om sin hytte. Hennes bestefar, sogneprest i Hoff, bygget hytta, som 

er tegnet av arkitekt R. Bråthen. Strøm ble innlagt på 70-tallet.  

1) Godkjenning av innkalling. 

Det var ingen kommentarer til innkallingen. 

2) Valg av møteleder 

Formannen ble valgt til møteleder. 

3) Valg av to personer til å undertegne protokollen 

Tore Thomesen og Thor Egil Brustad ble valgt. 

4) Årsmelding juli 2011-juli 2012 

Sekretæren gikk gjennom årsmeldingen: 

a. Rådmannens utspill om vedlikehold/utvidelse: Drøftelse – bl.a. av Bodil og Hans Kihles hytte 

som har vært omtalt i Oppland arbeiderblad. 

Bruken av hyttene. Argumentet for å avslå har vært at hyttene kunne bli brukt mer. Dette 

argumentet kan ikke brukes – står ikke nedfelt i Høyesterettsdommen. 

b. Havgul/vindmøllesaken: ikke nok vind, prosjektet nedlagt. 

c. Bomvei? Forslag er kastet fram, følg med! 

d. Virksomheten ved ”hotellet”: Kari orienterte – det har vært stille siden jul. I høst var det noe 

uroligheter inne på området. Uklart om asylmottaket skal gjenoppta driften. 

5) Regnskap 

Kasserer gikk gjennom regnskapet. Framgangen er kr 162,67. Regnskapet er revidert og godkjent. Vi 

skulle tatt 100 kroner i kontingent fra 2012 (ble vedtatt på årsmøtet i fjor), men ved en forglemmelse 

ble det også i år sendt ut krav om 50,- kroner på årets giroer til medlemmene. Vi utsetter fjorårets 

vedtak til 2013. 

Medlemsmassen er stabil – 49 av ca 65 hytter er medlem. Endringer stort sett bare ved overgang til 

ny hytteeier. 

Rett til medlemskap framgår av vedtektene. Hvordan nå nye medlemmer? Skal vi annonsere 

årsmøtene? 

Skal vi legge ut kartet fra 2002 over hytter og eiere? 

6) Valg 

Hans Bjerkeengen og Kari Prestesæter er på valg. Hans går ut etter eget ønske, Kari ble gjenvalgt. 

Dagmar Sæther blir nestleder, vararepresentant Gerd Evjebråten valgt til styremedlem og Helga Hole 

Thomesen til vara. 



Styret 2012-13: 

Kari Prestesæter formann (2012-14) 

Dagmar Sæther nestformann (2011-13) 

Øistein Schjønsby sekretær (2011-13) 

Nina Hveem Carlsen kasserer (2011-13) 

Gerd Evjebråten styremedlem (2012-14) 

Helga Hole Thomesen vara (2012-14) 

8) Innkomne saker 

Ingen innkomne saker 

9) Eventuelt 

- Diskusjon rundt kuer og sauer på beite. 

- Uklart hvilke rettigheter man har til å sette opp gjerde rundt hytta. Man søker allmenningen om 

tillatelse. 

- Spørsmål om Skjepsjøen vil bli brukt som vannkilde igjen? Det vil uansett koste penger, rør med mer 

er ødelagt og må repareres. 

- E-post fra Jo Solberg ble diskutert: Fylkesmannen mener Ø. Toten kommune opptrer mer restriktivt 

enn de har myndighet til når det gjelder påbygg/vedlikehold av hyttene. Litt ulike erfaringer fra 

kommunen når det gjelder tillatelse til vedlikehold. Men argumentet om at utbedring fremmer større 

bruk av hyttene, og derfor kan nektes, holder ikke i forhold til Høyesterettsdommen om hyttene på 

Skjepsjøen. 

- Vertinnen (Helga Hole Thomesen) og Hans Bjerkeengen som går ut av styret fikk overlevert en 

oppmerksomhet. 

- Kaffe og kringle. 

Underskrivere av protokollen: Thor Egil Brustad – Tore S. Johnsen 

Ellers til stede: Hans Bjerkeengen, Nina Hveem Carlsen, Hjørdis Hoven, Kirsti Holm-Glad, Dagmar 

Sæther, Aud Bjerkeengen, Gerd J. Evjebråten, Kari Prestesæter, Bodil Kihle, Helga Hole Thomesen, 

Hans Kihle, Ole Dietrichson, Åge Evensen, André Solhaug, Øistein Schjønsby, Magne Ivar Ringelien, 

Gunn Ringelien, Thora Sveen. 

 


